
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 5. februar 2025

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Samrådsspørgsmål I
Vil ministeren redegøre for, hvorfor man i processen med havvindsudbuddet i Nordsøen 
valgte en tilgang om proportional bod ved reduceret overplanting frem for en samlet 
bod for hele overplantingskapaciteten, da dette øgede risikoen for manglende bud på 
havvindsprojekter, og når der i forvejen var rejst bekymringer om rentabiliteten af hav-
vindsprojekterne? Og mener ministeren, at denne tilgang var i overensstemmelse med 
drøftelserne i forligskredsen før, under og efter udbuddet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dina Raabjerg (KF).

På udvalgets vegne
Rasmus Horn Langhoff
formand
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